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Hoek, 12 september  2019 
Onderwerp:  
Stikstofkwestie/ Hertogin Hedwigepolder 
 
Geacht College, 
Is de Hertogin Hedwigepolder de grote uitzondering in de actuele stikstofkwestie, waarvan 
ook in Zeeland tientallen projecten de dupe dreigen te worden? Of staat het voor deze polder 
vigerende Rijksinpassingsplan evenals het terugbrengen van beperkt getij in de Grevelingen 
en het verzouten van het Volkerak-Zoommeer ook op de lijst van projecten, die RTL Nieuws 
kennelijk in handen heeft gekregen?  
Volgens mijn informatie wordt het ontpolderproject Hedwigepolder niet gedwarsboomd, wat 
om voor de hand liggende redenen bedenkelijk is en vragen oproept. 
Het Rijksinpassingsplan Hertogin Hedwigepolder - Gemeente Hulst (1 december 2009) 
voorziet immers in nogal wat werkzaamheden, die overmatig stikstof zouden kunnen 
produceren of daarvan de oorzaak kunnen worden. 
Ik noem er een aantal: 

 De aanleg van een intergetijdengebied, d.w.z. het zout maken van zoet agrarisch en 
natuurlijk waardevol polderland; 

 Grootschalige sloopwerken (grotendeels uitgevoerd); 
 Grootschalige grondwerken/grondverzet; 
 Zeedijkverlegging; 
 Opruimen/verplaatsen van vervuilde industriegrond; 
 Inrichten/aanleg van een nieuwe ruimte en functionele structuur; 
 Aanleg nieuwe wegen en ontwatering; 
 Recreatieve/ toeristische faciliteiten, zoals de bouw van een 

gigantische uitkijkterp voor bezoekers, met horeca en  
verblijfsvoorzieningen; 

Wanneer de Hedwigepolder daadwerkelijk niet voorkomt op de “zwarte” stikstoflijst, ligt de 
conclusie voor de hand, dat dit te maken kan hebben met het havenexpansiebeleid van 
Antwerpen en de Vlaamse overheid, dat blijkens berichten in de krant uw College op dit 
moment toenemende zorgen baart. 
Een duidelijke reactie op deze brief zie ik met vertrouwen tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
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